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Z A P I S N I K 

 
 
15. seje Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi, ki je bila v sredo, 19. decembra   
2012, ob 17.00 uri, v sejni sobi Prostovoljnega gasilskega društva Zagorje – mesto, 
Kidričeva 11a. 
 
Prisotni: ZGN – Mitja Adamlje, Marjana Mlinarič Pikelj, Marjan Kovač, Nina Vrhovnik, 
Gregor Brinjevec, Ivan Klančišar, Štefka Suša, Samo Vrtačnik, Simona Klukej, Petra 
Izgoršek Potočnik, Marija Ribič; Franci Kukovica; Ani Reţun; DeSUS -  Amalija Kuder, 
Irena Medvešek, SD - Matjaţ Pokorn, Teja Juratovec, SDS – Alojzija Kralj, Janez Černi,   
ZARES - Gašper Koprivšek, SLS -  Slavko Jelševar, NSi - Andrej Dolšina, DEAN HOLC 
IN LISTA MOJA DOLINA - Dean Holc; Samostojni svetnik – Mitja Drobeţ;  
 
Ostali prisotni: ţupan Matjaţ Švagan; Rudi Medved, direktor občinske uprave; Ivo 
Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne sluţbe; Blanka Šmit, vodja oddelka za 
druţbene dejavnosti in gospodarstvo; Jelena Mlakar, vodja oddelka za javne finance; 
Tatjana Podbregar, vodja oddelka za okolje in prostor; Irena Drašlar, vodja oddelka za 
splošne zadeve; Nina Jenko, občinska uprava; Albin Praţnikar, član nadzornega odbora; 
dr. Natalija Vidergar Gorjup, Oddelek za okolje in prostor ter doc.dr.Cvetka Ribarič 
Lasnik (k 5.točki); 
 
Ţupan Matjaţ Švagan je  v skladu s 30. členom poslovnika občinskega sveta predlagal 
v sprejem zapisnik 14. seje občinskega sveta, z dne 12. novembra 2012. 
 
Člani občinskega sveta so zapisnik SOGLASNO sprejeli. 
 
Ţupan je predlagal zdruţitev šeste in sedme točke  dnevnega reda v šesto točko z 
naslednjim poimenovanjem:  
»Predlog odloka o programu opremljanja in merilih za odmero komunalnega prispevka 
na območju občine Zagorje ob Savi« 
Ţupan je v nadaljevanju predlagal, da se glede na nadaljnje obveznosti zunanjih 
poročevalcev prestavi tako določena šesta točka dnevnega reda pod drugo točko. 
   
Ţupan je nato predlagal naslednji dnevni red: 

1. Pobude in vprašanja članov občinskega sveta 
2. Predlog Odloka o programu opremljanja in merilih za odmero komunalnega 

prispevka v občini Zagorje ob Savi-skrajšani postopek  

 



 
3. Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini  Zagorje ob Savi 
4. Predlog proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2013 z odlokom o proračunu 

in načrtom razvojnih programov občine za obdobje 2013 - 2016 –  2. 
OBRAVNAVA 

5. Predstavitev poročil Nadzornega odbora o opravljenih nadzorih: 
            - nadzor poslovanja Stanovanjskega podjetja d.o.o., 
            - nadzor poslovanja javnega zavoda Osnovna šola Ivana Kavčiča Izlake 

6. Informacija o izsledkih analize tal v dolini Kotredeščice 
7. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ravnanju s komunalnimi 

odpadki v občini Zagorje ob Savi – skrajšani postopek 
8. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o tarifnem sistemu 

ravnanja s komunalnimi odpadki in Priloge pravilnika o višini tarifnih postavk-
cenika za obračun storitev ravnanja s komunalnimi odpadki v občini Zagorje ob 
Savi – skrajšani postopek 

9. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o nagrajevanju 
diplomantov za opravljene zaključne naloge – skrajšani postopek in Predlog 
uradnega prečiščenega besedila Odloka o nagrajevanju diplomantov za 
opravljene zaključne naloge – skrajšani postopek  

10. Predlog letnega programa športa 
11. Volitve, imenovanja, razrešitve: 

 Imenovanje dveh predstavnikov ustanovitelja v Svet javnega zavoda Zdravstveni 
dom Zagorje 

 Oblikovanje mnenja  k imenovanju kandidata za direktorja javnega podjetja 
Komunala Zagorje d.o.o. 

 

Člani občinskega sveta so dnevni red SOGLASNO sprejeli.  
 
 
 

K 1. točki  
Pobude in vprašanja članov občinskega sveta 

 
Amalija Kuder, članica občinskega sveta z liste DESUS je uvodoma dejala, da je bila 
kot predsednica odbora za medgeneracijsko sobivanje, obveščena o brezdomstvu 
starejše osebe iz Ravenske vasi, kar naj bi bilo posledica nestrokovne geodetske 
storitve. Kot predsednica nima pristojnosti za reševanje konkretnih problemov, zato kot 
članica občinskega sveta prosi za pojasnilo, kako so potekali postopki, ki jih je naročila 
Občina Zagorje ob Savi in kakšni so razlogi za nastalo situacijo. Prosila je za pisni 
odgovor. 
 
Ţupan se je zahvalil za vprašanje in dejal, da je na seji prisotna tudi ga. Zdenka Pikš, 
hčerka omenjene. Ţupan je dejal, da bo občinska uprava  do prihodnje seje pripravila 
pisni odgovor. Zagotovil je, da občina ne bo nikdar te zemlje prodajala oziroma 
uveljavljala lastništva. V nadaljevanju je ţupan glede na dano situacijo, izjemoma, dal 
besedo Zdenki Pikš. 
 
Zdenka Pikš se je zahvalila za besedo in dejala, da je obljuba - obljuba, vendar če ţelijo 
hišo vzdrţevati morajo pridobiti gradbeno dovoljenje. Gradbeno dovoljenje pa ne morejo 
pridobiti, ker niso popolni lastniki zemljišča, torej je potrebno urediti lastništvo. Kar je bilo 
podarjeno sosedom bodo priposestvovali, kar je občinskega pa ne morejo 
priposestvovati. Kaj bo ţupan v tem primeru storil? 



 
Ţupan se je zahvalil za besede in prekinil izvajanje ge. Pikševe. Opravičil se je, ker je 
prekršil poslovnik občinskega sveta in dejal je, da je Ga. Pikševa izigrala dogovor, ki je 
bil dan pred sejo občinskega sveta. Do prihodnje seje bo pripravljeno poročilo.  

 
K 2. točki  

Predlog Odloka o programu opremljanja in merilih za odmero komunalnega 
prispevka v občini Zagorje ob Savi - skrajšani postopek 
 
Ivo Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne sluţbe je uvodoma pojasnil, da 
občina Zagorje ob Savi trenutno uporablja pri odmeri komunalnega prispevka svoj odlok 
iz leta 2007. V vmesnem času je prišlo do spremembe zakonodaje na področju 
komunalnega prispevka, izvedenih je bilo kar nekaj investicij v občinsko komunalno 
opremo, večji projekt izgradnje kanalizacije in čistilne naprave je v izvajanju, spremenila 
se je gospodarska klima v širšem prostoru, predvsem pa je občina sprejela občinski 
prostorski načrt (OPN). Priprava novega odloka je tudi priloţnost, da se spremeni 
nekatere parametre komunalnega prispevka, dopolni občinsko prakso s smernicami in 
priporočili pristojnega ministrstva in postavi sistem, ki bo primeren za lokalno okolje.  
 
Predstavnik podjetja Terragis Ljubljana je obrazloţil, da je zavezanec za plačilo 
komunalnega prispevka investitor oziroma lastnik objekta, ki se na novo priključuje na 
komunalno opremo, ali ki povečuje neto tlorisno površino objekta ali spreminja njegovo 
namembnost in na kratko predstavil program opremljanja in merila za odmero 
komunalnega prispevka. 
 
Ţupan se je zahvalil za kratko predstavitev. 
 
Ivo Klančišar, predsednik odbora za okolje in prostor je dejal, da se je odbor na svoji 
13. seji, s predlogom odloka podrobno seznanil in predlaga občinskemu svetu, da ga v 
skrajšanem postopku sprejme.  
 
Slavko Jelševar, član občinskega sveta z liste SLS, je izpostavil vprašanja okrog 14. 
člena odloka, ki govori o posebnih primerih obračuna komunalnega prispevka, moti ga, 
da je preveč nedefinirano napisan člen, kajti ne piše kakšen objekt naj bi to bil. 
 
Predstavnik podjetja Terragis Ljubljana je dejal, da je to odvisno od primera do 
primera, od danega objekta, velikosti objekta, pretekle in nove opremljenosti objekta 
itd… 
 
Člani občinskega sveta so nato SOGLASNO sprejeli naslednji  
SKLEP: 
 

I. Sprejme se  Odlok o programu opremljanja in merilih za odmero komunalnega 
prispevka za območje občine Zagorje ob Savi po skrajšanem postopku. 
 

II. Odlok o programu opremljanja in merilih za odmero komunalnega prispevka 
za območje občine Zagorje ob Savi se objavi v Uradnem listu Republike 
Slovenije in prične veljati petnajsti  dan  po objavi. 

 
III. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 

 
 



 
K 3. točki 

Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini  Zagorje ob Savi 
 

V nadaljevanju je Alojzija Kralj, članica občinskega sveta z liste SDS je izpostavila 
vprašanje, kdaj bodo lahko občani in občanke gledali seje občinskega sveta tudi v občini 
Zagorje ob Savi. V občini Zagorje se je do sedaj ogromno naredilo v objavljanju različnih 
informacij, ki so pomembne za lokalno prebivalstvo, zato daje pobudo občinskemu svetu 
in ţupanu, da se v proračun za leto 2013 enakomerno prerazporedijo in zagotovijo 
finančna sredstva za snemanje in predvajanje sej občinskega sveta, katere bodo lahko 
gledane v občini Zagorje ob Savi preko kabelske lokalne televizije. S tem bodo občani 
bolj obveščeni in gledanost še boljša. 
 
Ţupan se je zahvalil za vprašanje in pobudo. Do prihodnje seje bo pripravljen pisni 
odgovor. Seje so odprte za javnost, ravno tako tudi za lokalno televizijo ETV. Okrog 
financiranja bodo pogoji enaki za vse in ne vidi razloga, zakaj ne bi snemali sej.  
 
Janez Černi, član občinskega sveta z liste SDS je podprl Alojzijo Kralj. V interesu 
vseh članov občinskega sveta bi bilo, da se seje snemajo v ţivo, kajti s tem bi občanke in 
občani videli delo članic in članov občinskega sveta in se seznanili z aktualnimi 
zadevami, ki se obravnavajo na sejah. 
 
Alojzija Kralj, članica občinskega sveta z liste SDS je dejala, da gre tukaj tudi za 
finančno stran, kajti v proračunu je postavka, ki je namenjena sofinanciranju programov 
lokalnih, regionalnih televizij in je prav, da podpremo tudi lokalno televizijo poleg 
trboveljske in hrastniške.  
Vprašala je tudi kaj je z odgovorom na vprašanje, katero je bilo dano na pretekli seji o 
proučitvi moţnosti klančine pri Knjiţnici Mileta Klopčiča v Zagorje.  
 
Ţupan je dejal, da ne vidi ovir, da ETV prenaša seje občinskega sveta. Seje so odprte za 
javnost in medije. 
 
Direktor občinske uprave, Rudi Medved se je zahvalil za vprašanje in pojasnil, da je 
bil pisni odgovor na pobudo o klančini pri knjiţnici, dan v okviru odgovorov na pobude v 
javni obravnavi. 
   
Ţupan Matjaţ Švagan v nadaljevanju predstavil aktivnosti v občini Zagorje na naslednjih   
področjih:  

- Investicije so bile uspešno izpeljane pri koriščenju drţavnih sredstev, kar se tiče 
izvajanja zakona o financiranju občin je občina Zagorje ob Savi prejela sredstva v 
višini nekaj več kot 400.000€;  

- Tekom jutrišnjega dne bo asfaltirana Gasilska cesta, do konca tedna pa večji meri 

dokončana tudi dela na infrastrukturi. Dela bodo preko novega leta prekinjena, 

glede na vremenske razmere pa se bodo v zimskem času izvedla vsa preostala 

dela z zaključkom končne plasti asfalta na cesti in hodnikih za pešce. Projekt bo 

zaključen do konca meseca marca 2013; 

- V prvi polovici januarja 2013 naj bi bil izbran izvajalec kolektorskega sistema oz. 

samega sistema čistilne naprave do predela preko mostu Save in v dogovoru z 

pristojnimi sluţbami Vlade RS, bo občina v okviru kohezijskih skladov koristila 

finančna sredstva;  



- Okrog elementarja je bila prijavljena škoda okrog 600.000€; predvsem gre za 

škodo na mostu v mestni ulici na Prešernovi cesti, sanacijski programi se 

pripravljajo.  

- Občina Zagorje je odkupila 144 m2 zemljišča z objektom v Vrsarju, za nekaj več 

kot 23.000€. Objekt je sedaj v 100% Občine Zagorje ob Savi.  

- Ţupan se je zahvalil za dano podporo za imenovanje v Drţavni svet. 

 

K 4. točki 
Predlog proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2013 z odlokom o proračunu in 
načrtom razvojnih programov občine za obdobje 2013 - 2016 –  2. OBRAVNAVA 

 
Ţupan Matjaţ Švagan je dejal, da glede na samo finančno situacijo v Sloveniji gremo 
optimistično v leto 2013, z največjim proračunom v zadnjih letih. Hkrati z investicijsko  
naravnanim programom dejavnosti, proračun ohranja zelo visoko raven socialne 
naravnanosti, marsikje v večjem obsegu kot nalaga zakonodaja.  
 
V nadaljevanju je vodja oddelka za javne finance, Jelena Mlakar na kratko predstavila 
2. predlog proračuna za leto 2013 s ciljem, da ga člani občinskega sveta v drugi 
obravnavi sprejmejo. V času javne obravnave proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 
2013, ki je trajala od 12.11.2012 do vključno 27.11.2012, je prispelo kar nekaj pripomb, 
pobud in predlogov, katere so ţupan in strokovne sluţbe Občine Zagorje pregledale in jih 
v skladu s proračunskimi  zmoţnostmi uvrstile v 2. predlog proračuna. Pri oblikovanju 2. 
predloga proračuna so tako kot pri pripravi 1. predloga sledili štirim glavnim usmeritvam 
in sicer: 

-  v proračunu se zagotovi zadosten obseg sredstev za kritje vseh zakonskih 
obveznosti,  

-  v letu 2013 občina zaključi oz. nadaljujejo vse investicije, ki so ţe začete,  
- zagotovi se primeren obseg lastnih sredstev, da lahko kandidiramo na razpisih za 

sredstva Evropske Unije in drţavnega proračuna, 
- v letu 2013 se ne zadolţujemo.   

Predlagani proračun je enako, kot je bil ţe prvi predlog proračuna izrazito investicijsko in 
hkrati tudi socialno  naravnan. Ravno tako je uravnoteţen oziroma izkazuje preseţek v 
višini 211.411 €. V nadaljevanju je  predstavila povzetek razlik med 1. in 2. predlogom 
proračuna oziroma  2. predlog proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2013. 
Skupne prihodke proračuna glede na 1. predlog predlagatelj zvišuje za + 589.206 € 
oziroma na 24.170.892 €. Predstavila je višino in strukturo posameznih vrst prihodkov in 
pri tem izpostavila in obrazloţila visok deleţ transfernih prihodkov. Navedla je investicije, 
ki bodo financirane s transfernimi prihodki in pri tem izpostavila čistilno napravo s 
kolektorskim sistemom. 
Povedala je, da  obstajajo  tveganja, da vsi transferni prihodki ne bodo realizirani, in sicer  
da nekateri od naštetih projektov še niso začeti, oziroma bo občina v letu 2013 šele 
kandidirala za razpisana sredstva in dejansko obstaja moţnost, da na razpisih ne bo 
uspela, kot drugo tveganje je izpostavila eventuelno spremenjeno dinamiko izvajanja 
projektov. Pri tem je ponovno izpostavila čistilno napravo s kolektorskim sistemom, za 
katero velja, da je med vsemi transfernimi prihodki kar  64% takih, ki so vezani na 
realizacijo projekta ČN.  
Nadaljevala je z obrazloţitvijo odhodkov, in sicer skupne odhodke glede na 1. predlog 
občina zvišuje za + 1.034.206 € oziroma na 25.903.479 €, predstavila je višino in 
strukturo posameznih vrst prihodkov in poudarila, da so  visoki odhodki predvsem 
posledica visoko planiranih investicijskih odhodkov in sicer v višini 16.190.444 €. Med 



investicijskimi odhodki je izpostavila  projekt ČN – v višini 8.021.517 € oz. 50% vseh 
investicij. 
Razmerje med tekočimi in investicijskimi odhodki je 38:62, v korist investicijskih 
odhodkov. Navedla je glavne investicije, ki so planirane  oziroma vključene v proračun za 
leto 2013. 
Povedala je, da je v proračunu je vključenih več odhodkov kot prihodkov, in sicer znaša 
preseţek odhodkov nad prihodki, v višini cca 1,7 mio € in da bo občina preseţek 
odhodkov nad prihodki v celoti financirala z lastnimi sredstvi, in sicer z ostankom 
sredstev na računu ob koncu leta.  
 
Nadaljevala je z obrazloţitvijo zadolţenosti občine, prostim kreditnim potencialom, oceno 
zadolţenosti občine ob koncu leta 2012 in poudarila, da občina v letu 2013 ne planira 
dodatnega zadolţevanja, in da ni predvideno dodatno zadolţevanje javnih zavodov in 
podjetij, ki so v lasti občine. 
 
Predstavila je vlogo krajevnih skupnosti v proračunu, da so vsi prihodki in odhodki 
krajevnih skupnosti konsolidirani v občinskem proračunu, da bodo vse krajevne 
skupnosti skupaj  v letu 2013 prejele 208.986 € in da so sredstva  krajevnim skupnostim 
razdeljena v skladu z obstoječim odlokom o financiranju KS, in sicer za tri osnovne 
namene in sicer za kritje funkcionalnih stroškov, za vzdrţevanje cestne infrastrukture in 
za financiranje prireditev, organiziranih v okviru krajevnih skupnosti. 

 
Zaključila je s poudarkom, da čaka občino zahtevno proračunsko leto 2013, in sicer z 
vidika vodenja in izvajanja vseh v proračunu planiranih investicij, kot tudi zaradi okolja 
oziroma javnofinančnega poloţaja drţave. 
 
Sledila je razprava. 
 
Andrej Dolšina, član občinskega sveta z liste NSi je vprašal, kaj bo z zagorskim 
proračunom, če bo na referendumu izglasovan predlog sindikatov šolstva. 
 
Ţupan je dejal, da je prepričan, da se bo proračun izvajal in da bo Ustavno sodišče  
presodilo v prid Vlade Republike Slovenije.   
 
Jelena Mlakar je pojasnila, da če bi prišlo do te situacije bi to v prvi fazi pomenilo, da bi 
tekoči del proračuna izvajali dokaj normalno, bolj bi nas prizadelo na investicijskem delu 
in na transfernih prihodkih, kjer bi bila sredstva iz drţavnega proračuna omejena in bi 
morali odreagirati z rebalansom in se prilagoditi dejanskim razmeram. 
                                      
Člani občinskega sveta so nato SOGLASNO sprejeli 
SKLEP: 
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi je v drugi obravnavi sprejel predlog 
proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2013 z Odlokom o proračunu Občine 
Zagorje ob Savi za leto 2013  ter  Načrtom razvojnih programov za obdobje 2013 
do 2016. 

2. Odlok o proračunu Občine Zagorje ob Savi za leto 2013 prične veljati naslednji 
dan po objavi v Uradnem listu RS 
 

3. Proračun  Občine Zagorje ob Savi za leto 2013 se objavi na spletnih straneh 
Občine Zagorje ob Savi. 
 



4. Ta sklep velja takoj. 
 
 
Ţupan se je zahvalil za zaupanje in prizadevanje vseh političnih strank za razvoj v Občini 
Zagorje ob Savi.  
 
 

 
K 5. točki 

Predstavitev poročil Nadzornega odbora o opravljenih nadzorih: 
- nadzor poslovanja Stanovanjskega podjetja d.o.o., 
- nadzor poslovanja javnega zavoda Osnovna šola Ivana Kavčiča Izlake 
 
Albin Praţnikar, član Nadzornega odbora občine Zagorje ob Savi je obrazloţil, da je 
bil izveden nadzor poslovanja Stanovanjskega podjetja Zagorje ob Savi d.o.o., Cesta 
zmage 16 b, 1410 Zagorje ob Savi. Stanovanjsko podjetje d.o.o. je v letu 2011 realiziralo 
12.928,00 EUR več prihodkov kot odhodkov, kar je 6% manj kot je bilo planirano. Druţba 
je imela v posameznih obdobjih leta probleme z likvidnostjo zaradi neplačevanja strank, 
kar je vplivalo tudi na nepravočasno poravnavanje obveznosti do dobaviteljev. Gre za 
občutljiv postopek in bo potrebno najti rešitev za dobro podjetja.  
V nadzoru poslovanje javnega zavoda Osnovna šola Ivana Kavčiča Izlake je bilo 
poslovanje v letu 2011 zelo uspešno. V letu 2010 so bile ugotovljene nepravilnosti, ki so 
bile v letu 2011 odpravljene.  
Nadzorni odbor ugotavlja, da se povečuje skrb odgovornih za dobro in gospodarno 
poslovanje. 
 
Sledila je razprava. 
 
Mitja Drobeţ, samostojni svetnik je dejal, da se je poglobil v poročilo in da se mu zdi, 
da niso izkazani vsi prihodki in odhodki Stanovanjskega podjetja. Problem se mu zdi tudi 
v transparentnosti in v izstavljanju računov za nekoriščenje storitev ter plačevanju 
računov za neopravljene storitve. Tam je potrebno narediti kontrolo.  
 
Albin Praţnikar, član nadzornega odbora je dejal, da so številke v poročilu prave, 
omenjeni problem je pa v organizacijskem smislu. Kontrola podatkov ustreza poročilu. 
Problem je zaradi neplačevanja strank in bo ta problem potrebno rešiti. 
 
Ţupan se je zahvalil za dano poročilo in seznanitev občinskega sveta z poročilom.  
 
 
 

K 6. točki 
Informacija o izsledkih analize tal v dolini Kotredeščice 

 
Dr. Natalija Vidergar Gorjup je pojasnila, da nahajališča antimona v naših krajih segajo 
v leto 1700, od Trojan do Čemšenika, Znojil in Kotredeţa. V poplavah jeseni je iz rudnika 
v potok Kotredeščice odplavilo naplavine, ki so ostale na kmetijskih tleh. Zaradi bojazni, 
da so te naplavine onesnaţene s teţkimi kovinami, je analizo vzorcev tal in pitne vode v 
začetku leta 2011 po naročilu zagorske občine najprej opravil celjski Zavod za 
zdravstveno varstvo. Vsebnost arzena na več lokacijah so presegle mejne vrednosti za 
tla. Povabila je doc. dr. Cvetko Ribarič Lasnik, da je predstavila kaj se je v nadaljevanju 
dogajalo. 



Doc. dr. Cvetka Ribarič Lasnik, predstavnica Inštituta za okolje in prostor je 
uvodoma ţupanu čestitala za izvolitev v drţavni svet. Inštitut je prevzel delo analize tal v 
dolini Kotredeščice. Arzen je škodljiv ţe v majhnih koncentracijah. Ko pride v okolje ne 
razpada in se ne razgrajuje. Samo sprejem kovin v rastline, spiranje z deţjem v globje 
plasti tal in erozija tal prispevajo k zmanjševanju vsebnosti kovin v tleh. Zaradi bojazni, 
da so naplavine iz rudnika v 2010 onesnaţene s teţkimi kovinam, je občina naročila 
analizo vzorcev tal in pitne vode. Vsebnosti arzena so bile glede na veljavno zakonodajo 
preseţene. Ostal je strah, da so tla onesnaţena s teţkimi kovinami, zato je občina 
naročila raziskavo na IOP. Avgusta 2012 je IOP opravil vzorčenje in analize 
onesnaţenosti tal na 60 lokacijah vzdolţ struge potoka Kotredeščice in potrdil prisotnost 
arzena v tleh. Rezultati so pokazali, da so tla onesnaţena s teţkimi kovinami: cink ne 
presega mejno vrednost razen na eni točki; kadmij je na 17 lokacijah prekoračil mejno 
vrednost; baker je prekoračena mejna vrednost; najbolj problematičen je arzen, saj 
vsebnosti na šestih lokacijah dosegajo ali presegajo mejno imisijsko vrednost, na 
dvajsetih lokacijah presegajo opozorilno vrednost in na sedemnajstih lokacij dosegajo ali 
presegajo kritično imisijsko vrednost. Tako onesnaţena tla niso primerna za pridelavo 
rastlin, namenjenih prehrani ljudi in ţivali in za zadrţevanje ali filtriranje padavinske vode. 
Pri tej vrednosti se izvajajo ukrepi spremembe rabe tal in ukrepi sanacije zaradi 
onesnaţenja degradiranih tal. V fazi je izdelava ocene tveganja za zdravje ljudi.  
Ţupan je najprej obvestil prebivalce območja, skupaj z ţe pripravljenimi ukrepi in navodili 
o ravnanju za zmanjšanje vpliva onesnaţenosti, vključno z začasno prepovedjo rabe 
travinja oz. pridelkov, pridelanih na območju s preseţeno kritično vrednostjo. Poročilo o 
stanju okolja je ţupan g. Matjaţ Švagan takoj posredoval pristojnim ministrstvom, 
inšpekcijskim sluţbam, ZZV, ARSO, IVZ RS. Vse pristojne sluţbe so se takoj odzvale na 
sestanku, ki ga je organiziralo Ministrstvo za kmetijstvo in okolje. 
Na sestanku so bili sprejeti sklepi za nadaljnje aktivnosti reševanja problema 
onesnaţenja v dolini Kotredeščice in zagotovljena sredstva za analizo travinja in 
preliminarno oceno tveganja. Vlada bo morala poiskati sredstva za sanacijo starih 
bremen (ima moţnosti in vire), vključno  s sanacijo opustelih rudnikov in odloţenih 
odpadkov ter onesnaţenih kmetijskih zemljišč v dolini Kotredeščice. 
 
Ţupan se je zahvalil za izčrpno predstavitev in sodelovanje. Z rezultati analize je takoj 
seznanil krajanke in krajane in širšo javnost. Na prvem mestu sta človek in narava in po 
tej poti bomo sledili tudi naprej, zato je prav da so bili opozorjeni krajani, širša javnost in 
tudi Vlada RS.   
 
Andrej Dolšina, član občinskega sveta z liste NSi je vprašal, kakšni so načrti oz. 
kakšna je najbolj efektna sanacija teh površin, kdaj je predvidena in na kakšen način so 
potolaţili krajanke in krajane, da ne bo ogroţeno njihovo zdravje, kajti ustavna pravica je 
ţiveti v čistem in zdravem okolju.  
 
Dr. Natalija Vidergar Gorjup je dejala, da je na zadnjem sestanku Občina Zagorje 
vztrajala, da se pristopi k reševanju problema takoj. IOP je striktno zatrdil, da bo do 
konca decembra na osnovi vzorcev naredil oceno tveganja. Občina Zagorje je financirala 
analize pitne vode. Na vseh odvzetih mestih je bila mejna vrednost arzena pod mejo 
detekcije. Na vseh odvzetih mestih je voda pitna. Na osnovi ocene tveganja bodo sledile 
odločitve. Nove informacije bodo objavljene na spletni strani. 
 
Matjaţ Pokorn, član občinskega sveta z liste SD je vprašal, ali so razmišljali, da bi 
naredili analize tudi v Polšini, potoku v dolini Orehovice, kjer je bil včasih rudnik, ker je to 
ista geološka sestava tal.  
 



Dr. Natalija Vidergar Gorjup je dejala, da  z listino razpolaga dva dni, tako da se še 
niso uspeli pogovoriti v tej smeri, vendar listina kaţe, da gre za širše območje in bo 
potrebna raziskava. Na ministrstvu bodo morali dati nadaljnje napotke.  
 
Ivo Klančišar, predsednik odbora za okolje in prostor je v imenu odbora pojasnil, da 
odbor pozdravlja prizadevanje ţupana in občinske uprave občine Zagorje pri dosedanjih 
hitrih reakcijah in tudi novih prizadevanjih in podpira občinski svet in ţupana, da se na 
podlagi ocene tveganja zavzamejo ukrepi za naprej. Tudi Izlake so imele rudnik 
antimona, zato bo podjetje Eti d.d. tudi sam pregledal vsebnost arzena v potoku.    
 
Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli  
SKLEP: 

 
1. Občinski svet  se je seznanil z rezultati analize tal v dolini Kotredeščice in doslej 

izvedenimi aktivnostmi in ukrepi.  
 

2. Občinski svet se strinja s tem, da ţupan in občinska uprava nadaljujejo z 
aktivnostmi za pridobitev natančnejših podatkov o prehajanju arzena iz tal v 
kmetijske rastline in v človeka, ter z vsemi preventivnimi ukrepi za varovanje 
zdravja ljudi na širšem območju doline Kotredeščice. 

 
 
  

K 7. točki 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ravnanju s komunalnimi 

odpadki v občini Zagorje ob Savi – skrajšani postopek 
 
Ivo Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne sluţbe je pojasnil, da  se 
gospodarska javna sluţba »odlaganje ostankov komunalnih odpadkov« v občini ne 
izvaja več ampak v Cerozu, kar pomeni tudi, da Komunala Zagorje, d.o.o. ne oblikuje več 
cen odlaganja ostankov komunalnih odpadkov. Komunala Zagorje, d.o.o., izvajalec 
gospodarske javne sluţbe »Ravnanje s komunalnimi odpadki« je do konca leta 2012 
zavezan vzpostaviti sistem ločenega zbiranja odpadne embalaţe pri končnih 
uporabnikih. V ta namen v podjetju potekajo priprave na vzpostavitev sistema ločenega 
zbiranja odpadne embalaţe.  
 
Ivo Klančišar je v imenu odbora za okolje in prostor dejal, da je odbor predlog odloka 
obravnaval in predlaga občinskemu svetu, da ga v skrajšanem postopku sprejme. 
 
Sledila je razprava 
 
Mitja Drobeţ je podal svetniško vprašanje v zvezi z odvozom odpadkov namreč krajani 
se sprašujejo, kako si predstavljajo prazniti smetnjake za ostale odpadek 1x mesečno. 
Ali termin odvoza 1x mesečno sledi vsem občanom občine Zagorje ob Savi ali samo 
določenim na periferiji? Preveril bo tudi ceno odvoza odpadkov v periferiji in mestu. 
 
Ivo Vrtačnik je odgovoril, da je odvoz komunalnih odpadkov na periferiji organiziran 1x 
mesečno, posledično po uredbi tudi enkrat mesečno embalaţnina. Temu je prilagojena 
tudi cena. Obračun se nanaša glede na število odvozov na mesec, periferija ima niţjo 
ceno glede na urbana dela mesta. Dana pa je moţnost, da se proti plačilu organizira tudi 
moţnost odvaţanja bioloških odpadkov.  
 



Člani občinskega sveta so nato z 23 glasovi ZA in 1 glasom PROTI sprejel naslednji 
SKLEP: 
 

1. Sprejmejo se spremembe in dopolnitve Odloka o ravnanju s komunalnimi odpadki 
v občini Zagorje ob Savi (Uradni list RS, št. 45/2011-UPB1) po skrajšanem 
postopku. 
 

2. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ravnanju s komunalnimi odpadki v 
občini Zagorje ob Savi se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in prične 
veljati naslednji dan  po objavi. 
 

3. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 
 
 
 

K 8. točki 
Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o tarifnem sistemu 
ravnanja s komunalnimi odpadki in Priloge pravilnika o višini tarifnih postavk - 
cenika za obračun storitev ravnanja s komunalnimi odpadki v občini Zagorje ob 

Savi – skrajšani postopek 
 
Ivo Vrtačnik, vodja oddelka za gjs je uvodoma obrazloţil predlagane spremembe 
pravilnika.  
 
Ivo Klančišar, predsednik odbora za okolje in prostor je v imenu odbora za okolje in 
prostor dejal, da odbor predlaga, da občinski svet predlog odloka v skrajšanem 
postopku sprejme. 
 
Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli naslednji 
SKLEP: 
 

1. Sprejmejo se spremembe in dopolnitve Pravilnika o tarifnem sistemu ravnanja s 
komunalnimi odpadki in Priloge pravilnika o višini tarifnih postavk-cenika za 
obračun storitev ravnanja s komunalnimi odpadki v občini Zagorje ob Savi  (Ur.list 
RS, št. 13/2004 – prečiščeno besedilo, 34/2011), po skrajšanem postopku. 
 

2. Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o tarifnem sistemu ravnanja s 
komunalnimi odpadki in Priloge pravilnika o višini tarifnih postavk-cenika za 
obračun storitev ravnanja s komunalnimi odpadki v občini Zagorje ob Savi,  se 
objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in prične veljati naslednji dan  po 
objavi. 
 

3. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 
 
 
 
 

K 9. točki 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o nagrajevanju diplomantov 

za opravljene zaključne naloge– skrajšani postopek in Predlog uradnega 
prečiščenega besedila Odloka o nagrajevanju diplomantov za opravljene zaključne 

naloge– skrajšani postopek 



 
Jani Černi, predsednik Komisije za nagrajevanje diplomantov za opravljene 
zaključne naloge je v imenu komisije obrazloţil, da se s predlagano spremembo 2. 
člena odloka bolj jasno in nedvoumno definirajo kriteriji glede vsebin zaključnih nalog, ki 
so predmet nagrajevanja, doda se tudi nov kriterij »dodane vrednosti za poslovne 
subjekte v občini«.    
 
Marija Ribič, predsednica odbora za šolstvo in kulturo je v imenu odbora obrazloţila, 
da je odbor predloga obravnaval in jih kot takšna podpira. 
 
Člani občinskega sveta so nato SOGLASNO sprejeli naslednji 
SKLEP: 

1. Sprejmejo se spremembe in dopolnitve Odloka o nagrajevanju diplomantov za 
opravljene zaključne naloge (Uradni list RS, št. 26/2010, 53/2011), po skrajšanem 
postopku. 
 

2. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o nagrajevanju diplomantov za 
opravljene zaključne naloge se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in 
prične veljati naslednji dan  po objavi. 
 

3. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 
 
 
Člani občinskega sveta so nato SOGLASNO sprejeli naslednji 
SKLEP: 

 
1. Kot nov splošni akt se po skrajšanem postopku sprejme uradno prečiščeno 

besedilo Odloka o nagrajevanju diplomantov za opravljene zaključne naloge – 
UPB1. 
 

2. Prečiščeno besedilo Odloka o nagrajevanju diplomantov za opravljene zaključne 
naloge – UPB1 se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in prične veljati 
naslednji dan po objavi. 
 

3. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 
 
 
 

K 10. točki 
Predlog letnega programa športa 

 
Ana Reţun, članica občinskega sveta z liste ZGN, je v imenu odbora za šport 
obrazloţila, da je odbor obravnaval predlog letnega programa športa in predlaga 
občinskemu svetu, da ga sprejme.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli 
SKLEP: 
 

1. Sprejme se predlog Letnega programa športa v Občini Zagorje ob Savi za leto 
2013. 



 
2. Na osnovi sprejetega letnega programa športa se izvede javni razpis za 

sofinanciranje programov športa v Občini Zagorje ob Savi za leto 2013 in javni 
razpis za sofinanciranje ekipnih drţavnih tekmovanj.   
 

3. Ta sklep velja takoj. 
 
 
 

K 11. točki 
Volitve, imenovanja, razrešitve: 

 Imenovanje dveh predstavnikov ustanovitelja v Svet javnega zavoda 
Zdravstveni dom Zagorje 

 Oblikovanje mnenja  k imenovanju kandidata za direktorja javnega podjetja 
Komunala Zagorje d.o.o. 

 
 
Predsednik komisije za volitve imenovanje in razrešitve, Gregor Brinjevec je v 
imenu komisije obrazloţil, da komisija kot predstavnika ustanovitelja v svet javnega 
zavoda Zdravstveni dom Zagorje predlaga mag. Igorja Černija in Petro Potočnik 
Izgoršek. 
 
Ţupan je predlagal komisiji za volitve, imenovanje in razrešitve, da v prihodnje bolj 
transparentno vodi evidence predstavnikov ustanovitelja v javnih zavodih. 
 
Člani občinskega sveta so nato SOGLASNO potrdili naslednji 
SKLEP: 

 
1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi za naslednje mandatno obdobje imenuje 

naslednja dva člana Sveta javnega zavoda Zdravstveni dom Zagorje kot 
predstavnika ustanovitelja: 

           - mag. Igor Černi, 
           - Petra Potočnik Izgoršek. 
 

2. Ta sklep velja takoj. 
 
Ţupan je ob koncu obrazloţil, da je Skupščina Komunale posredovala vlogo za mnenje k 
imenovanju kandidata za direktorja javnega podjetja Komunala Zagorje d.o.o., kar pa je 
sicer nepotrebno, ker je skupščina Komunale ţe svoje delo opravila brez predhodnega 
soglasja ţupana in občinskega sveta in direktorja ţe imenovala.  
 
S tem je bil dnevni red izčrpan. Seja je bila zaključena ob 19.10 uri.  
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